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Jaarverslag Adviescommissie Bunnik Aan Zet Fonds 20241  
 
 
Samenstelling 
De Adviescommissie Bunnik Aan Zet Fonds (hierna te noemen: de commissie) startte op 
1 januari 2024 met 5 leden. Van deze leden wonen er drie in de kern Bunnik, één in Odijk 
en één in Werkhoven. Het Fonds is actief vanaf april 2016.    
 
Werkwijze 
De aanvragen voor ondersteuning en subsidie komen binnen bij de gemeente Bunnik die 
de aanvragen toetst op ontvankelijkheid. Is een aanvraag ontvankelijk dan stuurt de 
gemeente deze per mail door naar alle commissieleden. De commissie bepaalt in 
onderling overleg hoe de aanvraag wordt behandeld en door welke twee leden.  
Als de aanvraag onduidelijk is of niet voldoet aan het toetsingskader van de geldende 
Subsidieregeling BAZF (op 9 juni 2020 is een herziene regeling ingegaan) nemen de 
betrokken commissieleden contact op met de aanvrager(s). Soms leidt dat tot een 
aangepaste aanvraag of ziet de aanvrager ervan af.  
Als de leden een aanvraag als voldoende passend beoordelen, volgt er een gesprek met 
de aanvrager.  
 
De betrokken commissieleden bij de aanvraag beoordelen deze zo spoedig mogelijk en 
voorzien deze aanvraag, na contact met de indiener, van hun conceptadvies.  
De overige leden beoordelen dit conceptadvies en geven hun reactie.  
Het definitieve advies wordt vervolgens aan het College van B&W verzonden dat dit 
binnen de gestelde termijn afhandelt en de aanvrager(s) informeert over de uitkomsten. 
Bij een positief advies ontvangt de aanvrager een subsidiebeschikking. 
 

Bij uiteenlopende opvattingen over het te geven advies belegt de commissie een 
plenaire bijeenkomst of mailsessie om consensus te bereiken over de inhoud van het 
advies. 

Het komt soms voor dat een commissielid betrokkenheid heeft bij een aanvraag of de 
aanvrager. Betrokkene meldt dit meteen en neemt niet deel aan de besluitvorming.  

 
 
 
 
 

 
1 (cf. art.12 Subsidieregeling BAZF, gem. Bunnik, d.d. 8-6-2020) 
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De aanvragen in 2024 

 
In het jaar 2024 zijn de volgende 6 (toegekende) aanvragen (zie ook: Bijlage 1) besproken 
in de commissie BAZF. 
 
1. Aanvraag d.d. 6 februari 2024, initiatief van ouders van kinderen van de Anne 

Frankschool en Camminghaschool voor de aanleg van een educatieve tuin op 
het scholeneiland Bunnik. 
Doel is het aanleggen van  een tuin van 60 m2,  aan de rand van het grasveld, met 
een educatieve functie. Men wil met de kinderen voedsel verbouwen en eetbare 
bloemen en kruiden. De ouders nemen het beheer van de tuin op zich. Met deze 
tuin leren de kinderen over planten en natuur en het zorgzaam omgaan met bodem 
en water. Het beheer van de tuin komt bij de betrokken ouders te liggen. 
Onderhoud gebeurt door buurtbewoners, ouders en kinderen. Beide scholen 
steunen het initiatief en betrekken het in het onderwijs betrekken. De commissie 
ziet dat de functies van deze tuin heel nuttig zijn voor bewustwording van kinderen 
wat betreft natuur en duurzaamheid. Het project kan ook bijdragen aan de 
leefbaarheid van de wijk en het en het welzijn van kinderen en omwonenden. De 
commissie adviseert op 8 maart 2024 aan B&W de gevraagde subsidie van € 5.000 
toe te kennen.    
   

2. Aanvraag d.d. 20 maart 2024, initiatief van 5 burgers uit Bunnik voor het op een 
laagdrempelige  manier muziek maken voor m.n. inwoners die geen of weinig 
talent hebben voor muziek en voor inwoners die geraakt worden voor 
dementie of andere geheugenproblemen. 
Al in 2019/2020   heeft de commissie positief geadviseerd voor een soortgelijk 
project. Wegens problemen met Buma/Stemra en de coronamaatregelen is dat 
project niet uitgevoerd en is de ontvangen subsidie terugbetaald aan het BAZF. Een 
nieuwe aanvraag om dit project uit te voeren werd in 2024 mogelijk door de iinzet 
van een muziekcollectief uit Schalkwijk. Dit orkest heeft een programma dat 
geheel is afgestemd op de doelgroep. Er wordt een nieuw muziekprogramma 
gebruikt waarbij geen gebruik wordt gemaakt van muziek waar rechten op rusten. 
In het voorjaar 2024 is er een reeks van 6 middagen. Naast de inbreng van vele 
vrijwilligers is  er een beroep gedaan op het genoemde muziekcollectief om het 
programma voor de 6 sessies voor te bereiden. Op 9 april heeft de commissie aan 
B&W geadviseerd om de gevraagde subsidie van € 4.714  toe te kennen. 
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3.     Aanvraag d.d. 27 maart 2024 van het Paratus Plus College te Odijk voor het 
voorbereiden en uitvoeren van een theatervoorstelling door de Paratus 
studenten in juli 2024. 

        Het Paratus Plus College is in 2023 opgericht vanuit een particulier initiatief. Het is 
gericht op educatie gerichte dagbesteding en biedt voor jongeren vanaf 16 jaar met 
extra leer- en ontwikkelbehoeften een uitdagende leeromgeving. De bekostiging 
komt vanuit het PGB-budget. De pijlers zijn: ontmoeten, ontdekken en 
ontwikkelen. Er zijn 10 jongeren die 3 dagen scholing, waarvan 2 in Odijk, volgen 
gekoppeld aan 2 dagen stageplek. Het doel is om met deze groep een 
theatervoorstelling te maken. Deze zou op  8 juli worden uitgevoerd door alle 
studenten o.l.v. een theatermaker die in staat is om met deze studenten goed om 
te gaan. Alle onderdelen van het Theaterproject worden uitgevoerd door 
vrijwilligers voor o.m. muziek, dans, belichting etc. Ook is er steun van De 
Huiskamer van Odijk, Jongerewerk Schoudermantel, Bunnik beweegt, Jumbo en 
de Kringloopwinkel. Men verwacht op 8 juli ruim 100 bezoekers. De commissie 
beschouwt de aanvraag als een nieuw project voor een in 2023 gestart 
scholingsinstituut dat in staat is om vervolgonderwijs te bieden dat passend en 
effectief is voor deze leerlingen/studenten. Er wordt veel gedaan vanuit 
vrijwilligers. Voor de regie en voorbereiding van de theatervoorstelling is een 
beroep gedaan op het BAZF, evenals de kosten van de huur van het theater. De 
commissie heeft op 18 april aan B&W geadviseerd de gevraagde subsidie van € 
4.625 toe te kennen.     

 
4. Aanvraag d.d. 10 april 2024 van Les Boulettes, jeu de boules vereniging te 

Bunnik voor behuizing, droogtoilet, bestrating en plaatsing, incl. 
vrijwilligersvergoeding. 
De Jeu de Boules vereniging Les Boulettes Bunnik heeft veel gedaan voor en met 
nieuwkomers. Samen met Vluchtelingenwerk Bunnik en het Intercultureel Café in 
de Witte Huisjes heeft de Jeu de Boules vereniging  op 9 maart een zeer geslaagd 
toernooi voor nieuwkomers georganiseerd met 45 deelnemers o.a. uit Syrië, 
Eritrea en Turkije. Deze deelnemers willen graag een vervolg. Doel is om deze 
deelnemers zelf het initiatief te laten nemen voor de organisatie van een 
sportevenement of nieuwe competities. Een vrijwilligersvergoeding kan door de 
Jeu de Boules-vereniging als stimulans worden gebruikt voor de trekkers van 
nieuwe competities en toernooien. Om bovenstaande plannen te entameren heeft 
de commissie op 16 mei besloten de aanvraag goed te keuren voor het verstrekken 
van een subsidie van €3.600. 

 
5. Aanvraag d.d. 8-8-2024 t.b.v. vergroening en gebruik van het plein van de 

Barbaraschool in de Oranjebuurt, gemeente Bunnik.  
Zoals meer scholen in de omgeving heeft de Barbaraschool een plan gemaakt om  
meer te doen aan de vergroening van de omgeving en met name het saaie 
schoolplein. Met dat doel voor ogen zijn er twee betrokken bewoners bij de school 
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aan de slag gegaan met een ontwerp en inrichting van het schoolplein. Er is in deze 
wijk veel samenwerking tussen ouders, kinderen en de school. De kinderen van de 
Barbaraschool hebben t.b.v. de vergroening  een sponsorloop volbracht met een 
opbrengst van ruim € 10.000. De school en het plein staan niet alleen voor de 
leerlingen open. Na schooltijd kunnen de bewoners er ook gebruik van maken. Met 
het nieuwe ontwerp zijn er nog meer mogelijkheden , t.w. een ontmoetingsruimte 
voor de buurt en eventueel voor kinderen van andere scholen. Aanvragers hebben  
bedacht dat er 3 picknictafels aangeschaft moeten worden voor buitenlessen , 
maar ook voor bewoners uit de wijk. De commissie onderschrijft dat 
bovenstaande ontmoetingsruime voor diverse groepen uit de buurt past bij de 
doelen van het nieuwe plein. Het advies aan B&W is om de gevraagde aanschaf 
van de 3 tafels  te honoreren met een subsidie. € 5.000,-  .      

 

6. Aanvraag d.d. 5-12-2024  van t.b.v. maken van de Gemeentegids Bunnik door 
Coördinatiecommissie van het Netwerk Bunnik Samen. 
De laatste Gemeentegids was van 2014. Daarna is er geen totaaloverzicht meer 
gemaakt. 
Vanuit het Netwerk Bunnik Samen is het plan opgevat om een nieuwe 
gemeentegids te maken. Alle thema’s als gezondheid, jeugd, gezin, vervoer etc 
kunnen digitaal worden gelezen met de mogelijkheid om bepaalde items thuis  te 
printen. Ook worden van  alle organisaties de juiste informatie- en 
contactgegevens weergegeven. 
Het Netwerk Bunnik Samen wil bij deze gemeentegids  ook met de hulp van 
vrijwilligers ontwikkelen. Daarvoor willen ze  graag de mogelijkheid hebben om 
deze vrijwilligers te belonen met een eenmalige  vrijwilligersvergoeding (2,25 p/u).  
Het initiatief voldoet aan de doelstellingen van het BAZF. De commissie  adviseert 
op 30 december 2024 aan B&W de gevraagde subsidie ad € 2.100  voor een nieuwe 
gemeentegids Bunnik toe te kennen.   
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PR-acties Fonds, commissie-  en bestuurlijk overleg 
 
Meer PR in 2024 
In 2023 heeft de commissie BAZF meer aandacht besteed aan de PR ten behoeve van 
het Fonds. Mede ingegeven door het feit dat er het 1e semester van 2023 geen enkele 
aanvraag binnen kwam. De acties die commissie en de gemeente hebben uitgevoerd 
om het fonds meer in de publiciteit te krijgen hebben voor 2024 een heel ander beeld 
veroorzaakt.  
Waren er in 2023  maar 7 aanvragen, in 2024 zijn dat er 19. Daarvan zijn 6 aanvragen 
toegewezen door B&W op basis van het commissie-advies. 
Ook willen we de medewerkers van de afdeling Communicatie danken voor de PR van 
het Fonds en de artikelen in Bunniks Nieuws en andere sociale media.   
 
Commissieoverleg 
De adviescommissie  heeft op 13 februari 2024 overleg gehad over het afgelopen jaar 
2023 en de effecten van meer en betere communicatie over het Fonds. Ook de 
werkwijze van de commissieleden is geëvalueerd. Ook is het begrip “burgerinitiatief” 
besproken. Rechtspersonen zonder winstoogmerk kunnen een aanvraag doen.    
Verder is besloten om bij de gemeente na te gaan in hoeverre projecten na 1 jaar ook 
verantwoord zijn door de aanvrager(s).   
Tenslotte heeft de commissie de behoefte aan nieuwe (jongere) leden besproken.  

Bestuursoverleg gemeente, budgetten onder druk 

Elk jaar is er overleg met de portefeuillehouder van het BAZF, burgemeester van 
Bennekom. Dit jaar op 27 maart. Er is gesproken over een mogelijke verlaging van het 
BAZF budget: van   € 30.000 naar € 20.000. Een ander item ging over het 
verschoningsrecht van commissieleden. Soms kent men de aanvrager vanuit andere 
verbanden of contacten. Ook bleek na onderzoek door de gemeente dat 40% van de 
geschikte aanvragen nog niet was verantwoord. Aandacht hiervoor door de gemeente. 

Door de portefeuillehouder werd ook bekendgemaakt dat het BAZF deze periode met 
minder budget moest gaan werken, t.w. € 20.000. Ook is er medio 2024 zelfs een korte 
stop geweest op het behandelen van aanvragen. Naderhand is dit weer opgeheven en 
bleef het budget van € 30.000 voor 2024 alsnog gehandhaafd.  

Ten slotte is het plan opgevat om ook raadsleden te informeren over de werking en 
resultaten van het BAZF.     

Commissieleden BAZF (per 31-12-2024) 

1. Lex Heijnis, Odijk 
2. Paul Schaap, Bunnik 
3. Rob Strijbos, Bunnik 
4. Tineke van Weerdenburg, Werkhoven 
5. Wim van Daalen, Bunnik 
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Onderstaand overzicht bevat  de wel en niet gehonoreerde 
projectaanvragen.  

* Het afwijzen van een aanvraag kan gebaseerd zijn op o.m. niet 
ontvankelijk, geen of te weinig betrokkenheid van de sociale omgeving, een 
commercieel belang van aanvrager of  bedoeld om een tekort op een 
reguliere financiering te dekken.   

 

 

 

Aanvragen jaar 2024; toegewezen en afgewezen* 

 

datum subsidievraag soort project toegewezen afgewezen

10-1-2024 1.000€                 Clean up Kr. Rijn zwerfafval Odijk-Bunnik x

12-1-2024 5.000€                 Stg Jeugdwerk, project Volhoofd x

5-2-2024 2.500€                 Buitenmakelaar, herdrukken boekjes x

6-2-2024 5.000€                 Educatieve tuin, scholeneiland Bunnik 5.000€               

17-3-2024 5.000€                 Leggen circulaire tegels Rumpst Bunnik x

19-3-2024 4.714€                 Orkest koor dementerenden, Bunnichem 4.714€               

3-4-2024 4.625€                 Paratus Plus Odijk, maken toneel leerl. 4.625€               

8-4-2024 1.963€                 Kinderknutselclub Bunnik opzetten x

10-4-2024 3.600€                 Jeu de boules project, nieuwkomers 3.600€               

11-4-2024 742€                     Renovatie gemeentelijke groenbak. Odijk x

21-5-2024 400€                     Kersenfeest, bewoners 't Burgje, Odijk x

26-5-2024 5.000€                 Duurzaam groen, plein Anne Frankschool Bunnik x

7-6-2024 2.304€                 t Burgje Zomerfeest, Odijk x

8-8-2024 5.000€                 Schoolplein ontmoetingsplek, Barbara School 5.000€               

11-8-2024 1.049€                 Straatbarbeque mmv Broekies, Odijk x

22-8-2024 500€                     Regenton aanschaffen, Penningkruid Odijk x

23-9-2024 100€                     vernieuwen spelregelboorden speelpl. Irenestr. Bu x

17-11-2024 4.955€                 speciale plek nabij NS voor buurt/reizigers/kinder. x

5-12-2024 2.100€                 ontwerpen Gemeentegids Bunnik, digit en print 2.100€               

55.552€              25.039€            30.513€    

aantal aanvragen 6x 13x

saldo dec 2024 4.961€               

 


